
 

 

 

Γραμματέας Κ

Προς: 

- Υπουργό Υποδομών & Μεταφορών, 

- Υπουργό Οικονομικών, κ. Χρ. Σταϊκούρα

- Υπουργό Εσωτερικών, κ. Μ. Βορίδη

Θέμα: «Στο έλεος της κυβερνητικής αδιαφορίας,

Απελπιστικήπαραμένει η 

περιοχώντου Νομού Λάρισας. 

Με σειρά προηγούμενων κοινοβουλευτικών παρεμβάσ

επανειλημμένως, τις ανάγκες, τα προβλήματα, και την υφιστάμενη κατάσταση ανέχεια

απόγνωσης και μαρασμού, που 

2021 από τον καταστροφικό σεισμό.

Είναι αδιανόητο ότι σήμερα, σχεδόν 

του “Εγκέλαδου”, συνάνθρωποί μας συνεχίζουν να 

και ευάλωτοι ηλικιωμένοι.  

Σε διαδοχικές επισκέψεις μου

Δήμου Τυρνάβου, με πιο πρόσφατη πριν ένα μήνα με τον Γραμματέα του ΠΑΣΟΚ 

Αλλαγής, Ανδρέα Σπυρόπουλο, γίνομαι 

των κατοίκων, οι οποίοι ευλόγως

εγκαταλείψει απροστάτευτους στη μοίρα τους

Πρωταγωνιστική παράμετρος στη ζοφερή πραγματικότητα, 

τώρα, οι εκδοθείσεςαδειοδοτήσεις

είναι γνωστό τι ακριβώς αφορούν αυτές οι άδειες
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κυβερνητικής αδιαφορίας,οι σεισμόπληκτοι 

 

παραμένει η καθημερινότητα για τους κατοίκους των σεισμόπληκτων 

σειρά προηγούμενων κοινοβουλευτικών παρεμβάσεών μου,

, τις ανάγκες, τα προβλήματα, και την υφιστάμενη κατάσταση ανέχεια

, που βιώνουν νοικοκυριά και επιχειρήσεις, που επλήγησαν το Μάρ

2021 από τον καταστροφικό σεισμό. 

ότι σήμερα, σχεδόν δύο χρόνια (συγκεκριμένα 21 μήνες) μετά το χτύπημα 

, συνάνθρωποί μας συνεχίζουν να ζουν σε κοντέινερ, ανάμεσά τους μικρά 

επισκέψεις μου όλους αυτούς τους μήνες στην Κοινότητα Δαμασίου του 

Δήμου Τυρνάβου, με πιο πρόσφατη πριν ένα μήνα με τον Γραμματέα του ΠΑΣΟΚ 

Αλλαγής, Ανδρέα Σπυρόπουλο, γίνομαι δέκτης σωρείας καταγγελιών και παραπόνων εκ μέρους 

ευλόγωςαναδεικνύουν πως η Κυβέρνηση τους έχει 

στη μοίρα τους.  

παράμετρος στη ζοφερή πραγματικότητα, παραμένει το γεγονός

εκδοθείσεςαδειοδοτήσεις για σεισμόπληκτα κτίρια είναι ελάχιστες

είναι γνωστό τι ακριβώς αφορούν αυτές οι άδειες. 

σεισμόπληκτοι του Ν. Λάρισας» 

καθημερινότητα για τους κατοίκους των σεισμόπληκτων 

εών μου, έχω αναδείξει 

, τις ανάγκες, τα προβλήματα, και την υφιστάμενη κατάσταση ανέχειας, 

επλήγησαν το Μάρτιο 

(συγκεκριμένα 21 μήνες) μετά το χτύπημα 

, ανάμεσά τους μικρά παιδιά 

όλους αυτούς τους μήνες στην Κοινότητα Δαμασίου του 

Δήμου Τυρνάβου, με πιο πρόσφατη πριν ένα μήνα με τον Γραμματέα του ΠΑΣΟΚ – Κινήματος 

και παραπόνων εκ μέρους 

αναδεικνύουν πως η Κυβέρνηση τους έχει ξεχάσει και 

παραμένει το γεγονός ότι έως 

ελάχιστες, χωρίς μάλιστα να 
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Ταυτόχρονα, η “καταιγίδα

εκτινάσσειτα κόστη δαπανών αποκατάστασης, καθιστώντας πλέον 

μέγιστη εγκρινόμενη δαπάνη

πραγματικότητα, όπως αυτή βιαίως διαμορφώθηκε εξαιτίας της εκτόξευσης τ

 

Δεδομένου ότιπαραμένουν άλυτα

σεισμόπληκτων στο Νομό Λάρισας, τα οποία 

αλλεπάλληλες κοινοβουλευτικές πρωτοβουλίες μου.

Δεδομένου ότι είναι ανεπίτρεπτο

ηλικιωμένοι και παιδιά, να ζουν σε 

Δεδομένου ότι βρισκόμαστε στα τέλη 

έχουν επιδεινωθεί. 

Δεδομένου ότι αποτελεί χρέος 

σχεδόν δύο χρόνιααγωνίζονται αβοήθητοι 

Δεδομένου ότι οι κάτοικοι 

εκλογές, με ό,τι αυτό σημαίνει για τις 

προεκλογική περίοδο και μέχρι το σχηματισμό νέας Κυβέρνησης.

 

1) Είναι σε γνώση σας η υφιστάμενη κατάσταση στις σεισμόπληκτες περιοχές του Νομού 

Λάρισας; 

2) Ποια είναι τα λεπτομερή δεδομένα

κτίρια;  

3) Σε ποιες ενέργειες θα προβείτε για την 

επανακατασκευής των κτιρίων

4) Ποιες πρωτοβουλίες θα αναλάβετε για 

πραγματικότητα, σεισμόπληκτοι πολίτες να ζουν σε 

5) Σκοπεύετε να προβείτε 

δαπάνης; Εάν ναι, με ποιο χρονοδιάγραμμα 
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καταιγίδα” της ακρίβειας πλήττει και τους σεισμόπληκτους, καθώς 

τα κόστη δαπανών αποκατάστασης, καθιστώντας πλέον ανεπίκαιρη

ενη δαπάνη, η οποία είχε οριστεί σε ποσό που 

όπως αυτή βιαίως διαμορφώθηκε εξαιτίας της εκτόξευσης τ

παραμένουν άλυτα τα πολλαπλά προβλήματα και αδιέξοδα των 

σεισμόπληκτων στο Νομό Λάρισας, τα οποία έχω αναδείξει-από το Μάρτιο 2021 έως σήμερα

κοινοβουλευτικές πρωτοβουλίες μου. 

ανεπίτρεπτοσε Ευρωπαϊκή Χώρα το 2022 πολίτες, μεταξύ των οποίων 

ηλικιωμένοι και παιδιά, να ζουν σε κοντέινερ. 

Δεδομένου ότι βρισκόμαστε στα τέλη Δεκεμβρίου 2022, με τις καιρικές

χρέος της Πολιτείας να στηρίξει τους πληγέντες κ

αβοήθητοι να αναγεννηθούν μέσα από τα συντρίμμια

Δεδομένου ότι οι κάτοικοι αγωνιούν περισσότερο, με δεδομένο πως επίκεινται 

, με ό,τι αυτό σημαίνει για τις καθυστερήσεις στη δράση των αρμοδίων Φορέων κατά τ

προεκλογική περίοδο και μέχρι το σχηματισμό νέας Κυβέρνησης. 

Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί: 

 

Είναι σε γνώση σας η υφιστάμενη κατάσταση στις σεισμόπληκτες περιοχές του Νομού 

λεπτομερή δεδομένα για τις άδειες που έχουν εκδοθεί για τα 

θα προβείτε για την επιτάχυνση των διαδικασιών 

κτιρίων; 

θα αναλάβετε για να αρθεί η ντροπιαστική και επικίνδυνη 

, σεισμόπληκτοι πολίτες να ζουν σε κοντέινερ μέσα στο χειμώνα;

α προβείτε άμεσαστην αναγκαία αύξηση τηςμέγιστη

χρονοδιάγραμμα και σε τι ύψος; 

και τους σεισμόπληκτους, καθώς 

ανεπίκαιρη την ισχύουσα 

που απέχει από την 

όπως αυτή βιαίως διαμορφώθηκε εξαιτίας της εκτόξευσης του πληθωρισμού. 

τα πολλαπλά προβλήματα και αδιέξοδα των 

από το Μάρτιο 2021 έως σήμερα- σε 

πολίτες, μεταξύ των οποίων 

καιρικές συνθήκες ήδη να 

πληγέντες κατοίκους, που 

να αναγεννηθούν μέσα από τα συντρίμμια. 

ν περισσότερο, με δεδομένο πως επίκεινται εθνικές 

στη δράση των αρμοδίων Φορέων κατά την 

Είναι σε γνώση σας η υφιστάμενη κατάσταση στις σεισμόπληκτες περιοχές του Νομού 

που έχουν εκδοθεί για τα σεισμόπληκτα 

των διαδικασιών αδειοδότησηςκαι 

να αρθεί η ντροπιαστική και επικίνδυνη 

μέσα στο χειμώνα; 

μέγιστης εγκρινόμενης 



 

 

 

6) Ποιο είναι το συνολικό σχέδιο

αποτελεσματικές λύσεις στα κρίσιμα προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι σεισμόπληκτοι 

να επανέλθει η ζωή τους στην κανονικότητα
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συνολικό σχέδιο της Κυβέρνησης, ώστε να δοθούν 

στα κρίσιμα προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι σεισμόπληκτοι 

τους στην κανονικότητα; 

 

Η Ερωτώσα Βουλευτής

Ευαγγελία Λιακούλη 

 

ώστε να δοθούν οριστικές και 

στα κρίσιμα προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι σεισμόπληκτοι και 

Η Ερωτώσα Βουλευτής  

Ευαγγελία Λιακούλη  

   




